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5 Piéces

130 m?
Réf. 8804155000033
840 000 €

Cagnes-sur-Mer
Maison a vendre (06800)
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Parfaitement situé sur les collines a saint-laurent-du-var et bénéficiant
d'une vue dominante et Dégagé sur la ville et la mer, cette maison a
rénover d'environ 130 m?2 est tres agréable a vivre au calme et sans
vis-a-vis. Elle comprend un grand salon avec plafond cathédrale et
cheming, 3 chambres, bureau mansardé et une cuisine équipé. La
maison sise sur un jardin d'environ 1 750 M2, agrémenté de plusieurs
arbres fruitiers. Une grande piscine couverte avec jacuzzi, une cave a
vin, un spacieux garage, un atelier, ainsi que la possibilité de stationner

plusieurs Véhicules, completent cette ...
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Perfectly located in Saint-Laurent-du-Var and benefiting from a dominant and 433 (0)6 71 65 4796 S

unobstructed view of the city and the sea, this house to renovate of approximately
130 m2 is very pleasant to live in. It includes a large living room with cathedral
celling and fireplace, 3 bedrooms and a well-equipped kitchen. The house is
located on a garden of approximately 1,750 me, decorated with several fruit trees.
A large indoor swimming pool with jacuzzi, a wine cellar, a large garage, a
workshop, as well as the possibility of parking several vehicles, complete this
charming house. Watch the video of this ...
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